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ورزش

والیبال ایران

در رده هشتم جهان

درحالی که مســـابقات انتخابی المپیک 

توکیو، آخرین رقابتی بود که تیم های ملی 

والیبال کشـــورهای مختلف در آن شرکت 

می کردند، فدراســـیون جهانی، رنکینگ 

جدید تیم های ملی جهان را اعلام کرد که 

تیم ملی والیبال ایران بـــا 279 امتیاز در 

جایگاه هشتم قرار دارد. در رنکینگ جدید، 

جایگاه تیم های اول تا بیست ودوم با توجه 

به اینکه در هیچ مسابقه ای حاضر نبوده اند، 

تغییر نکرده است و تیم های برزیل، لهستان، 

آمریکا، روســـیه، آرژانتین، فرانسه، ایتالیا، 

ایران، ژاپن و کانادا، رده اول تا دهم هستند. 

حدادی: تعویق المپیک اتفاق بسیار بدی بود
احسان حدادی، قهرمان پرتاب دیسک آسیا در گفت وگو با سایت فدراسیون دوومیدانی اظهار داشت: »تعویق المپیک 

برای ورزشکاران حرفه ای اتفاق بسیار بدی بود. به هرحال کرونا در تمام دنیا موجب مشکلات و ضررهای فراوانی شد، 

اما برای ورزشکاران حرفه ای که چهار سال را برای یک روز مشخص بدون وقفه و با هدف تلاش کردند، بسیار سخت 

است. برخی ورزشکاران در حساس ترین سن ورزشی خود به سر می برند و برگزاری به موقع المپیک 2020 توکیو 

می توانست برای آنها سرنوشت ساز باشد، من نیز در همین گروه حساس هستم. البته این تعویق برای ورزشکاران 

آسیب دیده یا کسانی که به نحوی از رسیدن به حدنصاب المپیک جا مانده اند، نقطه عطفی خواهد بود.«  وی گفت: 

»بهتر است اردوها با رعایت نکات بهداشتی آغاز شده و روند تمرین حرفه ای با همان شدت ادامه پیدا کند تا ورزشکاران 

بتوانند عملکرد خوبی داشته باشند. مهم ترین نکته ای که موجب پسرفت و افول عملکرد یک ورزشکار خواهد شد، 

نداشتن اردو و برنامه ریزی است. با توجه به شرایط فعلی ورزشکاران باید نوع و روش تمرینات را تغییر بدهند تا به نتیجه 

مطلوبی دست پیدا کنند.«  حدادی ضمن استقبال از طرح سامانه ملی گفت: »این سامانه که به ایجاد شناسنامه 

برای ورزشکاران کمک شایانی خواهد کرد، یکی از اتفاقات خوبی بود که در سال جاری به سرانجام رسید و هر فردی 

خارج از فدراسیون می تواند سوابق ورزشی ورزشکاران را رویت کند، چراکه در فضای مجازی هر فردی به راحتی خود 

را یک ورزشکار حرفه ای معرفی می کند، اما با راه اندازی این سامانه قهرمانان به راحتی قابل شناسایی هستند. من نیز 

اولین فردی هستم که در این سامانه ثبت نام خواهم کرد.« 

بارسلونا پس از شروع دوباره لالیگا به راحتی صدر جدول 

را به رقیب ســـنتی و دیرینـــه خود تقدیم کرد و حالا به نظر 

نمی رســـد شـــانس زیادی برای قهرمانی در لیگ داشته 

باشد. شـــاگردان ستین شنبه شـــب در زمین سلتاویگو 

در آخرین دقایق گل تســـاوی را دریافـــت کردند تا برای 

دومین بار در چهار بازی اخیر خود برابر رقبا متوقف شوند. 

با این نتایج سرنوشـــت قهرمان لیگ به نتایج رئال مادرید 

بستگی دارد و با توجه به اینکه آنها دیدارهای دشوار خود 

را پشت ســـر گذاشته اند بعید اســـت در ادامه راه لغزشی 

داشته باشند. ستین که نشان داده در مصاف با تیم های 

بزرگ نمی تواند نتایج قابل قبولی کسب کند این بار مقابل 

تیم شانزدهم جدول تن به تساوی داد تا بار دیگر تردیدها 

درمورد درستی انتخاب او به عنوان جانشین ارنستو والورده 

افزایش یابد. حتی در روزهای اخیر این شـــایعه نیز مطرح 

شـــده درصورتی که محرومیت 2ســـاله منچسترسیتی از 

لیگ قهرمانان قطعی شـــود، بارسا به سراغ پپ گواردیولا 

خواهـــد رفت تا این مربی بار دیگـــر هدایت آبی واناری ها 

را برعهده گیرد.

    اخطار سوارز به سرمربی

بارســـا این فصل در دیدارهای خارج از خانه نتایج خوبی 

نگرفته اســـت و این بار برابر سلتاویگو هم این عادت بد را 

ترک نکرد. ســـتین برای این دیدار آنسو فاتی و پویگ، دو 

ســـتاره جوانش را از ابتدا در ترکیب اصلی قرار داد اما این 

تغییرات چندان برای تیمش مثبت نبود. اگرچه زوج مسی 

و و ســـوارز در خط حمله عملکرد خوبی داشته اند اما برای 

موفقیت تیم اصرار به استفاده از تنها دو نفر کافی نیست. 

او نشـــان داده که به سختی می تواند از سایر ستاره هایش 

بازی بگیرد. مشکلات تیم در فاز دفاعی در این مسابقه هم 

تکرار شد. او علاقه زیادی به استفاده از ساموئل اومتیتی 

دارد که روی گل نخســـت حریف بی تقصیر نبود. ازسوی 

دیگر نیمکت بارسا واکنش مناسبی به تغییرات تاکتیکی 

حریف نشان نداد. سلتا در اواسط نیمه دوم با ورود نولیتو 

و رافینیا به تیم دیگری تبدیل شـــد و شکل بازی اش فرق 

کرد اما ستین همچنان اصرار به همان تاکتیک اولیه داشت 

که درنهایت نتیجه ای بهتر از کسب تساوی نداشت. آرتور 

برزیلی هم که در آستانه جدایی از باشگاه قرار دارد تنها در 

5 دقیقه پایانی بازی مورد اســـتفاده قرار گرفت که حاصل 

چندانی برای او و تیمش نداشت.

مصاحبه لوئیس سوارز پس از بازی نشان داد که سرمربی 

بارسا حمایت ستاره های تیمش را ندارد و این می تواند در 

پایان فصل به قیمت از دست رفتن جایگاهش در باشگاه 

تمام شود. مهاجم اروگوئه ای نخستین اخطار را به ستین 

داد و گفت که مربیان باید برای رفع مشـــکلات تیم فکری 

اساسی کنند. او به نوعی معتقد است نمایش ضعیف تیم 

در دیدارهای خارج از خانه حاصل تاکتیک های سرمربی 

تیم اســـت. اتفاقی که در دوران والورده و از ابتدای فصل 

آغاز شـــد و تیم در دو دیدار برابر بیلبائو و گرانادا نتوانست 

نتایج لازم را کسب کند و تا همین مقطع از فصل نیز بارها 

خود را نشـــان داده است. در چنین شـــرایطی نمی توان 

انتظار داشـــت که بارسای ســـتین در لیگ قهرمانان نیز 

توفیق چندانی کسب کند.

تیم در میانه های فصل با مشـــکلات زیادی روبه رو بود و به 

همین دلیل تصمیم مدیریت باشگاه، تغییر سرمربی بود. 

والورده از ســـمت خود کنار رفـــت و نام های بزرگی برای 

نیمکت تیم مطرح شـــد. از ژاوی و رونالد کومان گرفته تا 

مائوریتسیو پوچتینو اما درنهایت قرعه به نام ستین افتاد؛ 

سرمربی پیشین بتیس که همچون سایر گزینه ها چندان 

نامدار نبود.

انتخاب سرمربی تیم در بارسا معمولا باید با رضایت رختکن 

تیم و به خصوص ســـتاره هایی چون لئو مسی انجام شود. 

شاید به همین دلیل است که در سال های اخیر کمتر شاهد 

حضور مربیـــان بزرگ روی نیمکت کاتالان ها بوده ایم. در 

این مورد اما صحبت هایی که بعد از انتصاب ستین انجام 

شـــد نشان می داد بازیکنان بزرگ تیم چندان با حضور او 

موافق نیستند. انتقادات تند مسی علیه اریک آبیدال، مدیر 

ورزشی باشگاه و مصاحبه اخیر سوارز نشان می دهد که آنها 

چندان از انتخاب این مربی راضی نیستند.

    نبود رقیب جدی

از ســـوی دیگر باشگاه هم پس از بحران کرونا با مشکلات 

مالی روبه رو و حالا مجبور شـــده ســـتاره آینده داری چون 

آرتور را به یوونتوس بفروشـــد تا بخشی از هزینه های خود 

را جبران کند. تصمیمات عجیب جوسیپ ماریا بارتومئو، 

رئیس باشگاه در ماه های اخیر باعث شده تا شانس زیادی 

برای انتخاب مجدد برای این عنوان در سال جاری نداشته 

باشد. او تصمیم داشت در تابستان ستاره هایی چون نیمار 

و لئوتارو مارتینز را به نوکمپ بیاورد اما فعلا مجبور شده تا 

یکی از هافبک های خوبش را بفروشـــد. آرتور روز گذشته 

برای انجام تست های پزشکی راهی تورین شد و قرار است 

به عنوان بخشـــی از مبلغ قرارداد او، میرالم پیانیچ به بارسا 

برود. انتقالی که با توجه به ســـن و ســـال بالای هافبک 

بوسنیایی کمی عجیب به نظر می رسد.

ســـتین روی نیمکت تیم آینده چندان مطمئنی ندارد. او 

اگرچه تا ســـال 2022 با باشـــگاه قرارداد دارد اما رئیس 

بعدی باشگاه می تواند در تابستان آینده قراردادش را فسخ 

کنـــد. از طرفی با توجه به اینکه ژاوی چندان علاقه ای به 

کار کردن با تیم مدیریتی فعلی ندارد و رونالد کومان هم تا 

پایان رقابت های یورو 2021 از تیم ملی هلند جدا نخواهد 

شـــد، ستین فعلا رقیبی جدی برای فصل بعد ندارد. البته 

در روزهای اخیر این شـــایعه تقویت شده که باراس منتظر 

جواب فرجام خواهی منچسترســـیتی درمورد محرومیت 

دوســـاله اش از حضور در رقابت های اروپایی اســـت و در 

صورتـــی که دادگاه حکمیت ورزش)CAS(  این حکم یوفا 

را تایید کند، آبی واناری ها به ســـراغ ســـرمربی سابق خود 

خواهنـــد رفت. پپ گواردیولا این فصـــل کورس رقابت با 

لیورپول را خیلی زود به حریف باخت و شاید بی میل نباشد 

تا دوباره کار در نوکمپ را تجربه کند.

سـتین البتـه معتقـد اسـت تیمـش عملکـرد خوبـی برابـر 

سـلتاویگو داشـته و فوتبـال روی بـدش را در ایـن دیـدار به 

بارسا نشان داده است. او پس از این دیدار گفت: »نتیجه 

اصلا عادلانه نبود. ما عملکرد بهتری داشـتیم و نباید گل 

تسـاوی را می خوردیـم. بایـد در کارهـای دفاعـی عملکـرد 

بهتـری داشـته باشـیم. حریـف در اواخـر بـازی بـا ریسـک 

زیـادی بـازی می کـرد و درنهایـت نتیجـه آن را هـم گرفـت. 

بـا ایـن نتیجـه کار مـا بـرای قهرمانـی در لالیـگا سـخت تر 

شـد امـا هنـوز ناامیـد نیسـتیم. 6 بـازی دیگـر باقی مانـده 

و در ایـن مـدت ممکـن اسـت اتفاقـات زیـادی رخ دهـد 

کـه باعـث شـود دوبـاره بـه قهرمانـی امیـدوار شـویم. دیگر 

فرصتـی بـرای اشـتباه نداریم.«

او در حالــی همچنــان بــه موفقیــت تیمــش در لیــگ 

امیــدوار اســت کــه سه شنبه شــب دیــداری بســیار 

حســاس برابــر اتلتیکومادریــد خواهــد داشــت و ایــن 

ــاگردان او  ــا ش ــه آی ــد ک ــخص کن ــد مش ــابقه می توان مس

می تواننــد در هفته هــای باقی مانــده بــه موفقیــت در 

لیــگ امیــدوار باشــند یــا بایــد تمرکــز خــود را بــه ســمت 

رقابت هــای لیــگ قهرمانــان معطــوف کننــد.

بارسایستینهمچنانروینوارناکامی

صدای پای پپ در نوکمپ

صافی: قهرمانی حق دانشگاه آزاد اسلامی بود

احمد صافی، سرمربی تیم کاراته دانشگاه آزاد اسلامی در گفت و گو با تسنیم 

درخصوص پایان مسابقات لیگ های کاراته کشور و اعتراض برخی تیم ها 

به معرفی دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان قهرمان سوپرلیگ اظهار داشت: 

»به اعتقاد من تیم کاراته دانشـــگاه آزاد اسلامی از لحاظ عرض، طول، قد، 

قدمت، ســـایز و قدرت به تمام تیم های ســـوپرلیگ کاراته چربش داشت و 

قهرمانی حق این تیم بود. تیم ما ترکیبی از بهترین ها در کاتا و کومیته بود 

و به گونه ای بسته شده بود که فرصتی برای اشتباه کردن نداشته باشد.« 

وی درخصوص اعتراض تیم پاس به ســـازمان لیـــگ عنوان کرد: »خیلی 

خوشحال می شدم مسابقات پیگیری می شد تا در دیدار فینال با تیم آوای 

رزم مبارزه کنیم، نه پاس. پاسی ها باید به خاطر تصمیم مسئولان سازمان 

لیگ در اعلام پایان مســـابقات جشن بگیرند، چراکه تیم آوای رزم در دور 

برگشت تیم دیگری شده بود و پاس باید خیلی خوش شانس می بود تا برای 

حضور در دیدار نهایی از سد دیوار آوای رزم عبور کند.« 

صافی درخصوص اتهام جانبداری ســـازمان لیگ کاراته از تیم دانشـــگاه 

آزاد اسلامی گفت: »مطرح کردن این موضوع از سوی تیم پاس توهین به 

سازمانی لیگی است که مسئول آن یکی از متعصب ترین پاسی هاست که 

به این تیم عرق دارد، اما مهم تر از آن به قوانین احترام می گذارد.« 

ورزش دانشگاه

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

قطعا در ورزش های غیرتوپی و انفرادی باید سنگ نوردی را جزء 

یکی از مهیج ترین ورزش ها نامید که در کشورهای مختلف 

طرفداران پروپاقرصی دارد و به خاطر صحنه های جذابی که 

برجای می گذارد مورد توجه رســـانه ها نیز قرار دارد. با اینکه 

این ورزش در کشـــورمان هواداران زیادی پیدا نکرده اما در 

عوض ورزشکاران مستعدی در این رشته تربیت شده اند که 

توانســـته اند در رقابت های خارجی هم خوش بدرخشند و 

عناوین مناسبی کسب کنند. دانشگاه آزاد اسلامی هم حدود 

2 ســـالی می شود که اقدام به تیمداری در این رشته کرده و 

البته توانســـته به موفقیت های چشمگیری هم دست پیدا 

کند. برای آگاهی از وضعیت تیم سنگ نوردی دانشگاه آزاد 

در ایام کرونایی با سجاده سلطانی نژاد، سرمربی تیم بانوان 

به گفت وگو نشستیم که ماحصل آن را در زیر می خوانید.

از شرایط کرونایی ورزشکاران سنگ نوردی بگویید. دوران 
قرنطینه برای شما به چه شکل گذشت و آیا توانسته اید 

مجوز آغاز تمرینات را بگیرید؟
ما هم مثل اکثر رشـــته های ورزشی از همان اواسط اسفند 

تمرینـــات خـــود را تعطیل کردیم و تا اوایـــل تیر هم دوران 

قرنطینه را ســـپری کردیم اما با مجوزهایی که وزارت ورزش و 

جوانان و ستاد مبارزه با کرونا در ورزش صادر کرد توانستیم 

با رعایت پروتکل های بهداشتی تمرینات خود را آغاز کنیم. 

البته این تمرینات باید در فضای باز برگزار شـــود و ما هم به 

همین منظور فضای بـــازی را تهیه کرده ایم که در مجاورت 

خانه ژیمناستیک قرار دارد و این روزها در این محل مشغول 

آماده سازی ورزشکاران هستیم.

بعد از این مدت که در قرنطینه خانگی بودید ورزشکاران تان 
از فرم ایده آل خارج نشدند؟

متاسفانه این اتفاق رخ داد و ما بعد از تعطیلات با بازیکنانی 

مواجه شـــدیم که هیچ شباهتی به روزی که راهی قرنطینه 

شـــدند، نداشـــتند. البته ما خیلی تلاش کرده بودیم که با 

ورزش ها و تمرینات خانگی که برایشان در نظر گرفته بودیم 

بتوانیم آنها را آماده نگه داریم اما متاسفانه برخی از آنها سن 

و سال کمی دارند و به اهمیت این ورزش های خانگی آگاهی 

نداشـــتند و آنها را جدی در دستورکار قرار ندادند و همین 

موضوع باعث شد تا افت شدیدی بکنند و حالا ما باید دوباره 

آنها را به شرایط خوب گذشته بازگردانیم.

شـــرایط آغاز مسابقات سنگ نوردی به شکلی است که 
فرصت بازسازی بازیکنان برایتان وجود داشته باشد؟

فعلا که به ما تاریخ دقیقی اعلام نکرده اند و با توجه به اینکه 

این ویروس در سراسر دنیا شیوع پیدا کرده، کمی مسابقات 

بین المللـــی را هم تحت تاثیر قرار داده اســـت و ما هم باید 

خودمان را با رقابت های جهانی هماهنگ کنیم اما ظاهرا قرار 

است در زمستان مسابقات آغاز شود که در این صورت فرصت 

مناسبی برای آماده کردن بازیکنان وجود دارد.

شما در تیم تان بازیکن ملی پوش هم دارید؟
بله مـــا یک بازیکن نوجوان ملی در تیـــم خود داریم و یک 

بازیکن بزرگسال هم پیش از تعطیلی مسابقات به اردوی تیم 

ملی فراخوانده شد که توانست عملکرد خوبی از خود برجای 

بگذارد و به نظر می آید با شروع مجدد تمرینات تیم ملی این 

ورزشکاران دانشگاه آزاد هم در اردوها حضور داشته باشند.

می دانید که مدیریت ورزش دانشگاه آزاد هم دچار تغییر 
و تحولاتی شد و لشگری به جای جوانمرد سکان هدایت 
ورزش دانشـــگاه آزاد را برعهده گرفت. این تغییرات را 

چطور می بینید؟
من شناخت دقیقی از لشگری ندارم و متاسفانه با او ملاقاتی 

هم نداشـــته ام که بخواهم درخصوص او اظهارنظر کنم. اما 

امیدوارم بتواند عملکرد خوبی داشـــته باشد و باعث رونق 

ورزش در دانشگاه آزاد شود.

شـــما در پایان رقابت های لیگ برتر قرار بود به روسیه 
اعزام شوید که این اتفاق نیفتاد.

بلـــه، قرار بـــود هم تیم آقایان و هم بانوان دانشـــگاه آزاد به 

رقابت های دانشجویی روسیه اعزام شوند اما درنهایت تصمیم 

بر این شد که فقط تیم آقایان اعزام شود چراکه شانس کسب 

مدال برای بانوان زیاد نبود و نمی شد قولی داد.

برای فصل آتی با دانشگاه آزاد همکاری می کنید؟
خب باید ببینیم نظر مدیران جدید چیست و آنها چه برنامه ای 

دارند. ما هنوز قرارداد جدیدی نبســـته ایم و باید در آینده در 

این خصوص صحبت کنیم.  

سرمربیتیمسنگنوردیدانشگاهآزاداسلامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

ورزشکاران در دوران قرنطینه به شدت افت کردند

آرش محمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

بیانیه زنیت علیه آزمون به خاطر کرونا

سال گذشته بود که تصاویری از رابطه صمیمانه صفا هادی ستاره تیم 

ملی عراق با سردار آزمون منتشر و مشخص شد این دو دوستان صمیمی 

یکدیگر هستند. صفا هادی که به تیم کریلیا سوتوف روسیه پیوسته و 

در این کشور مشغول بازی است، پس از مسابقه با زنیت با آزمون به 

گشت و گذار و بازدید از امکان دیدنی سنت پترزبورگ پرداختند و انتشار 

تصاویری از این قضیه واکنش تند باشگاه زنیت را در پی داشت. 

در بیانیه زنیت آمده است: »بازیکن باشگاه ما قوانین و پروتکل های 

داخلی باشگاه درمورد ویروس کرونا را زیر پا گذاشته و نسبت به توصیه ها 

نیز بی تفاوت بوده است. با این کار او نه تنها سلامتی خود که سلامتی 

اطرافیان، اعضای باشگاه، هم تیمی ها و خانواده اش را نیز به خطر انداخته 

است. او امروز تست کرونا خواهد داد ولی نتیجه هر چه باشد، علیه او 

جرائم مالی سنگین انضباطی در نظر گرفته خواهد شد.«

پس از بازی هر دو تصاویری از خود کنار هواداران نیز منتشر کرده اند 

که این هم یکی دیگر از موارد نقض پروتکل ها بود و سردار به این خاطر 

20هزار روبل نیز جریمه شده است. به این ترتیب او حالا باید منتظر 

دومین جریمه مالی اما سنگین تر باشد. نکته دیگر درمورد زنیت به 

آرتیوم زیوبا برمی گردد که بلافاصله پس از سوت بازی با پیراهنی دیگر 

روی گردنش مشاهده شد، درحالی که تعویض پیراهن نقض آشکار 

دستورالعمل هاست. همچنین به نظر می رسد پس از اتمام بازی و در 

بیرون ورزشگاه، تمهیدات لازم برای دور نگاه داشتن هواداران از بازیکنان 

اندیشیده نمی شود و آنها بدون مانع و رعایت فاصله اجتماعی با بازیکنان 

محبوب شان دیدار می کنند. 

کارشناس روسیه: سردار می خواهد برود

سایت Sport24 روسیه در گزارشی اعلام کرد گنادی اورلوف، مفسر و 

کارشناس مشهور فوتبال روسیه به بررسی آخرین وضعیت انتقال سردار 

آزمون پرداخت، چراکه این مهاجم ایرانی براساس گزارش رسانه های 

اروپایی از تیم های ناپولی ایتالیا و آرسنال انگلیس پیشنهاد دارد. اورلوف 

درباره سردار آزمون گفت: »فکر می کنم ناپولی پیش از این تصمیمش 

را گرفته است. همه چیز تا 26 جولای )5 مرداد( مشخص خواهد شد. 

سردار آزمون چندین پیشنهاد دارد و می خواهد از زنیت جدا شود. سردار 

آزمون تاکنون 47 بازی برای تیم زنیت انجام داده که حاصل آن 26 گل 

و 10 پاس گل بوده است.« 

تمدید قرارداد رضاییان با الشحانیه

باشگاه الشحانیه قرارداد چهار بازیکن خارجی شامل رامین رضاییان، 

آلفارو، دییونگ و آمانجوآ را برای استفاده از آنها در دیدارهای باقی مانده 

فصل جاری لیگ ستارگان قطر تمدید کرده است. روزنامه الشرق قطر 

اشاره ای به مدت زمان قرارداد تمدیدشده رامین رضاییان با باشگاه 

الشحانیه نکرده است. قرارداد بسیاری از بازیکنان خارجی تیم های لیگ 

ستارگان قطر در ماه ژوئن پایان یافته  است. فدراسیون فوتبال قطر نیز 

به دنبال شیوع ویروس کرونا و تعویق لیگ ستارگان شرایطی را برای اعتبار 

قانونی قرارداد این دسته از بازیکنان تا پایان فصل جاری این رقابت ها 

فراهم کرد. الشحانیه قعرنشین جدول رده بندی لیگ ستارگان قطر است 

و شانس اندکی برای ماندن در این رقابت ها دارد. لیگ ستارگان قطر که 

به دلیل شیوع ویروس کرونا در ماه مارس متوقف شده بود، کمتر از یک 

ماه دیگر از سر گرفته خواهد شد. 

اخبار  لژیونرها

درتاریخ  کیفری  بین الملل  حقوق  ایرانی  انجمن  غیرتجاری  موسسه  تاسیس 

1399/04/01 به شماره ثبت 49854 به شناسه ملی 14009223902 ثبت و 

امضا ذیل دفاتر تکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی 

می گردد. موضوع: به منظور نیل به هدف های مذکور در ماده 1 این اساسنامه، انجمن 

اقدام های زیر را به عمل خواهد آورد: 1- انجام تحقیقات علمی و فرهنگی در سطح ملی 

و بین المللی با محققان و متخصصانی که به گونه ای با حقوق بین الملل، حقوق کیفری، 

جرم شناسی و سازمان های بین المللی سروکار دارند. 2- همکاری با نهادهای اجرایی، 

علمی و پژوهشی در زمینه ارزیابی و بازنگری و اجرای طرح ها و برنامه های مربوط به 

امور آموزش و پژوهش در زمینه علمی موضوع فعالیت انجمن. 3- ترغیب و تشویق 

پژوهشگران و تجلیل از محققان و استادان ممتاز. 4- ارائه خدمات آموزشی و پژوهشی 

و فنی. 5- برگزاری گردهمایی های علمی در سطح ملی، منطقه ای و بین المللی. 6- 

انتشار کتب و نشریات علمی. به استناد مجوز شماره 98722 مورخ 1398/08/06 

وزارت علوم، تحقیقات و فناوری منجر به آگهی گردید مدت: از تاریخ ثبت به مدت 

نامحدود مرکز اصلی: استان تهران - منطقه 19، شهرستان شمیرانات، بخش مرکزی، 

شهر تجریش، محله اوین، بلوار دانشجو، خیابان درکه، پلاک 0، طبقه همکف کدپستی 

1983969411 - موسسه فاقد سرمایه می باشد. اولین مدیران: آقای محمدعلی 

اردبیلی به شماره ملی 0040985040 و به سمت عضو هیات مدیره و به سمت رئیس 

هیات مدیره به مدت 3 سال آقای علی خالقی به شماره ملی 0051205221 و به 

سمت عضو هیات مدیره به مدت 3 سال آقای توحید شفیع زاده دیزجی به شماره ملی 

1720021732 و به سمت عضو هیات مدیره - عضو علی البدل به مدت 3 سال آقای 

حسین آقائی جنت مکان به شماره ملی 1881006591 و به سمت عضو هیات مدیره 

به مدت 3 سال آقای صادق سلیمی به شماره ملی 2750886491 و به سمت 

عضو هیات مدیره - عضو علی البدل به مدت 3 سال آقای فریدون جعفری به شماره 

ملی 4050803127 و به سمت عضو هیات مدیره به مدت 3 سال آقای هیبت اله 

نژندی منش به شماره ملی 4231136300 و به سمت نایب رئیس هیات مدیره و به 

سمت عضو هیات مدیره به مدت 3 سال دارندگان حق امضا: کلیه اسناد تعهدآور و 

اوراق بهادار با امضای آقای دکتر محمدعلی اردبیلی )رئیس هیأت مدیره( و آقای دکتر 

فریدون جعفری )خزانه دار( همراه با مهر انجمن و نامه های رسمی با امضای آقای دکتر 

محمدعلی اردبیلی )رئیس هیأت مدیره( یا آقای دکتر هیبت اله نژندی منش )نایب رئیس( 

معتبر خواهد بود. اختیارات مدیرعامل: طبق اساسنامه.
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